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Inledning 

Tertialrapporten innehåller en översiktlig och sammanfattande redogörelse för 

perioden 1 januari till och med 30 april 2022. Syftet med tertialrapporten är att 
stämma av hur verksamheterna ligger till i förhållande till plan, få bättre kontroll på 

det ekonomiska läget och investeringsprojekten.  

Tertialrapporten är en fördjupad rapport till direktionen och rapportens 
huvudsakliga fokus är att beskriva eventuella avvikelser i Vårdförbundet Sörmlands 

verksamheter samt åtgärder för att hantera dessa. I tertialrapporten görs inte 
någon bedömning av verksamhetsmål utan det görs först i delårsrapporten. 

Det är vad som beslutats i Verksamhetsplan med budget 2022-2024 som 
tertialrapporten ska svara upp gentemot. 
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Översikt över verksamhetens utveckling 

Ansvarsområde 
 

Vårdförbundet Sörmland (VfS) är ett kommunalförbund med fem kommuner i Sörmland 

som medlemmar. Medlemskommunerna är Eskilstuna, Flen, Katrineholm, Strängnäs och 

Vingåker. 

 

Förbundets primära uppgift är att lösa viktiga samhällsfrågor inom det sociala området för 

medlemskommunerna. Detta gör genom att de verksamheter förbundet är huvudman för, 

utformar innehållet i insatserna så att de främjar hjälp till självhjälp för individerna. 

Verksamheterna kännetecknas också av lättillgängliga insatser – såväl i öppna som slutna 

former.  

I förbundsordningens ändamålsparagraf anges förbundets uppdrag som är att svara för 

gemensam behandlingsverksamhet inom socialtjänstens område omfattande hem för vård 

och boende (HVB-hem) och/eller öppenvårdsformer, att svara för familjerådgivning. 

Därav följer de i förbundsordningen nedanstående formulerade uppgifterna som ligger till 

grund för verksamheten och eventuella tillkommande verksamheter inom Vårdförbundet 

Sörmland.  

-    ansvara för driften av Vårnäs behandlingshem enligt Anonyma Alkoholisters  

12-stegsprogram omfattande abstinensbehandling, primärbehandling, förlängd 

behandling samt individuellt anpassad eftervård 

-    verka för att samordna vårdkedjor mellan förbundet och olika aktörer 

-    ansvara för familjerådgivningen. I familjerådgivningen ingår att bearbeta och 

förebygga kriser i familjer genom rådgivande insatser i öppna former och genom 

informations- och utbildningsinsatser 

-    bevaka omvärldsförändringar som påverkar verksamhetsområdet Vård och omsorg 

samt ha en öppenhet för att i samverkan med medlemskommunerna uppta nya 

verksamheter inom förbundet med denna inriktning 

Verksamhetens utveckling 
 

Till skillnad mot samma period 2021 kan Vårdförbundet Sörmland bedriva verksamheter på 

ett mer planerat sätt 2022. Verksamheterna har återhämtat sig mot normalläge under 

2022.   

Patienter på öppet intag och externt placerade ökade under årets första månader jämför 

med samma period förra året. De externa placeringarna har främst ökat genom befintliga 

ramavtal och kriminalvården. Även placeringar på förlängd behandling, 6,49 vilket är över 

budgetmål 6,0. 

 

För årets första månader uppgår Vårdförbundet Sörmlands totala budgetavvikelse till plus 

138 tkr. Vårdförbundet har fått ökade mat-, el- och bränslekostnader. Vidare har 

lönekostnader ökat med 18 tkr jämfört med motsvarande period 2021. Ökningen är till 

största del en följd av nytt kollektivavtal från 2022 samt efter löneöversynen 2022. 

Helårsprognosen beräknas till ett plusresultat på 308 tkr. 

 

En mindre del av Vårdförbundets budgeterade medel för investeringar/underhåll har 

nyttjats under perioden. Några oförutsedda kostnader för inköp av ny torktumlare och 

diskmaskin.  
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Viktiga förhållanden för resultat och 

ekonomisk ställning 

Samhällsekonomiska förutsättningar 

En nedgång i Sveriges ekonomi efter coronapandemin och dess följdverkningar samt kriget i 

Ukraina kommer under 2022 bland annat att ge fortsatta kostnadsökningar för livsmedel, el 

och bränsle för samhället i stort och för Vårdförbundet Sörmlands verksamheter.  

Flera av kommunernas socialförvaltningar uppvisar underskott till följd av bland annat höga 

placeringskostnader för barn och vuxna och står inför stora utmaningar med en ekonomi i 

balans. Personalomsättning inom socialtjänsten ger en ökad risk för brister i vårdkedjan.  

Verksamhetsrapport 

Antal genomförda vårddygn på Vårnäs under första tertialen har varit lägre än budgetmål. 

Patienter som kommer in på öppet intag har ökat för perioden till 13,33 jämfört med 11,27 

samma period 2021, uppfyller dock inte budgetmålet med 20,0 patienter/vårddygn. Det 

finns det många patienter från Eskilstuna kommun som uttrycker en osäkerhet vid kontakt 

med Vårnäs om de fortfarande är välkomna till Vårnäs efter kommunfullmäktiges beslut i 

december om att begära utträde ur behandlingsformen öppet intag. 

Antalet externa patienter har ökat till 2,28 externa patienter/vårddygn jämfört med 0,61 

samma period 2021. Budgetmålet om 3,0 externa patienter/vårddygn är inte uppnått, vilket 

medfört minskade intäkter. Beläggningen på Hvh, halvvägshuset har ökat till 6,24, vilket är 

högre än budgetmålet 6,0 (2021=2,96).    

Kostnaden för investeringar har varit högre än beräknat på grund av oförutsedda kostnader 

för köp av en ny torktumlare och en ny diskmaskin. En upphandling för målning av alla gula 

byggnader på Vårnäs har gjorts under perioden.  

Prognosen för helårsresultatet är 308 tkr, vilket uppfyller det finansiella målet om att uppnå 

ett positivt resultat med lägst 1% av omsättningen.  

Volymutveckling 

 

Volymmått 
Utfall jan-
april 2022 

Prognos 
2022 

Utfall jan-
april 2021 Utfall 2021 

Vårnäs     

Antal genomförda vårddygn, minst 8000 
dygn/år 1872 8000 1776 5729 

Genomsnittlig dygnsbeläggning, 
patienter/dygn 15,6 23 11,85 15,7 

Väntetiden för inskrivning, max 14 dagar                  5 14 28 14 

Antalet genomförda avgiftningar, minst 
150/år 52 150              44 154 

Minst 20 timmars handledning/år 9 20               12 24 

     

Familjerådgivningen     

Antal bokade samtal 752 3263 625 1860 

Antal genomförda samtal 482 2447 467 1322 
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Volymmått 
Utfall jan-
april 2022 

Prognos 
2022 

Utfall jan-
april 2021 Utfall 2021 

Medelväntetiden från tidsbokning till 
tidpunkt för samtal, max 14 dagar 8 14 11 10 

Antal nya ärenden 
      
144                                                    - 160 476 

Antal avslutade ärenden 124 - 125 467 

Kommentar till volymutveckling: 

 
• Antalet genomförda vårddygn har ökat jämfört med samma period 2021. 

•  Väntetiden till Vårnäs har minskat jämfört med samma period 2021 och 

dygnsbeläggningen ökat till 15.6 (prognos 23,0). 

• Vårnäs har genomfört fler avgiftningar av inskrivna för perioden jämfört med 

föregående år. 

• Väntetiden till familjerådgivningen har minskat från 11 dagar samma period förra 

året till 8 dagar.  

• 64% (75% 2021) av de bokade samtalen på familjerådgivningen har genomförts 

under första tertialen. 

• Antal avgiftsbefriade nya ärenden är 100 st (76 st 2021) under perioden. 
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Händelser av väsentlig betydelse 

Väsentliga händelser under perioden 

• 14 patienter har blivit Covidvaccinerade i samarbetet med vårdcentralen i Vingåker 

under behandlingstiden på Vårnäs 

• Upphandling initierad av målning av alla gula hus på Vårnäs 

• Verksamhetschefen på Vårnäs haft informationsmöte med HR Eskilstuna kommun 

• Direktionen beslutat att dela ut presentkort med ett avgiftsfritt besök hos 

familjerådgivare till alla nyblivna föräldrar i medlemskommuner i samarbete med 

Barnhälsovården/BVC  

Övriga händelser  
 

• Köpt in nya träningsredskap till gymmet på Vårnäs 

• Familjerådgivare har besök familjecentralen i Katrineholm och Vingåker 

• Startat upp en ny CTL-utbildning med deltagare från medlemskommunernas 

socialtjänster   
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Ekonomisk ställning 

Budgetföljsamhet 

 

Driftsredovisning, nettoresultat (tkr) 

 
Utfall per 30/4 

2022 
Utfall per 30/4 

2021 
Budget per 30/4 

2022 
Budgetavvikelse 

tertial 2022 

Intäkter tkr tkr tkr tkr 

Anslag 7 860  7 750 7 860 0 

Vårdavgifter 1 558 823 1 752 -194 

Övriga intäkter 477 492 267 210 

S:a Intäkter 9 895 9 066 9 879 16 

     

Kostnader     

Personalkostnader -6 228 -5 967 -6 210 -18 

Data, telefoni -272 -345 -143 -129 

Fastighets/lokalkostnad -645 -1 179 -872 227 

Fordonskostnad -149 -149 -71 -78 

Förbrukningsmaterial -287 -281 -401 114 

Livsmedel -431 -310 -432 1 

Konsult/medlemsavgifter -43 -138 -32 -11 

Marknadsföring/reklam -22 -26 -29 7 

Patientavgifter -49 -36 -103 54 

Avskrivningar -213 -231 -200 -13 

Finansiella poster -32 453 0 -32 

S:a Kostnader -8 371 -8 154 -8 493 122 

     

Resultat 1 524 912 1 386 138 

Kommentar 

Utfallet för perioden januari till april visar en positiv budgetavvikelse på 138 tkr för hela 

Vårdförbundet. För helår prognostiseras ett positiv resultat om 308 tkr. Detta är enligt plan 

utifrån en omsättning med 29 636 tkr på helår.  

Vårnäs behandlingshem har ett positivt periodresultat med 962 tkr. Intäkter och kostnader 

bedöms bli i paritet med de budgeterade. Ökad efterfrågan på vårdplatser från externa 

remittenter utifrån ramavtal. Verksamheten bedöms få ett positivt resultat med ca 130 tkr 

vid året slut.  

Familjerådgivningen visar ett positivt resultat med 562 tkr. Nuvarande bedömning är att 

familjerådgivningens resultat vid årets slut blir positivt i jämförelse med budget, 178 tkr.   

Kostnaden för personal är högre än budget för perioden efter nytt kollektivavtal och årets 

lönerevision. Alla tjänster är tillsatta under tertialen. Helårsprognosen är att kostnaderna 

kommer att rymmas inom ramen. 
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Investerings- och underhållsredovisning 

 

Investerings- och underhållsredovisning (tkr) 

Huvudprojekt 
Utfall per 30/4 

2022 
Budget helår 

2022 
Kvar av årets 

budget 

Prognos 
avvikelse helår 

2022 

Vattenskada förrådet/ 
tvättstugan 67 0 0 67 

Ny torktumlare 104 0 0 104 

Ny diskmaskin 65 0 0 65 

Nya träningsredskap gym 20 25 5 -5 

Tvätt av husfasader, 
samtliga gula byggnader 0 60 60 0 

Fasadmålning samt byte 
av ruttet material 7 1200 1193 0 

Konsultanalys avseende 
nytt avlopp  100 100 0 

Skogsvårdsåtgärder (röjning)                        100                         100                             0 

Summa 263 1485 1458        -231 

Kommentar 

Vårnäs har många äldre byggnader som kräver ett kontinuerligt underhåll och oförutsedda 

kostnader kan uppstå. En klar tendens med prisökningar förväntas ge ökade kostnader för 

den planerade fasadmålningen.  

Vi har oplanerat fått investera och köpa in en ny torktumlare och en ny diskmaskin. Vi har 

köpt in nya träningsredskap till gymmet på Vårnäs.  
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Väsentliga personalförhållanden 

Vi har rekryterat en tredje sjuksköterska på deltid men provanställningen har avslutats.  

  

Nyckeltal (Tertial -) 

Mätdatum

/ 

Mätperiod 

Utfall T1 

2022 

Utfall 

kvinnor 

T1 2022 

Utfall 
män 

T1 

2022 

Utfall T1 

2021 

Utfall 
kvinnor 

T1 

2021 

Utfall 

män T1 

2021 

Årsarbetare, antal omräknade 
heltider 1/1-30/4 27,0      16,0 11,0 25,0 13,25 11,75 

Månadsanställda, antal 30/4 28 20 8 33,0 21,0 12,0 

Månadsanställda som arbetar 
heltid, andel (%) 30/4 83,33 80% 90% 70% 40% 30% 

Genomsnittlig syssgrad hel/del 
totalt 30/4 95,83 94,25 99,0    

Månadsanställda med 
heltidsanställning som har valt 

att arbeta deltid, andel (%) 30/4 

 

3,7% 6,25% 0% 9,0% 6,0% 3,0% 

Genomsnittlig 
sysselsättningsgrad 
månadsanställda som arbetar 
deltid (%) 30/4 

 

75,0% 

 

71,25% 

 

90,0% 82,2% 85,0% 76,6% 

Sjuklönekostnader, andel av 
lönekostnader totalt (%) 1/1-30/4    2,42%   

Sjukfrånvaro totalt (%) 1/1-30/4 1,35% 0,39% 3,01% 8,44% 6,46% 11,65% 

Tillsvidareanställda som slutat på 
egen begäran, antal 1/12-30/4 0           2 -           - 

Tillsvidareanställda som gått i 
pension, antal 1/12-30/4 0   0 - - 

Kompetensförsörjning & kompetensutveckling 

Regelbunden handledning till samtlig personal på Vårnäs och familjerådgivningen. 

 

Förväntad utveckling 
Åtgärdsplan 

Plan för att öka inflödet till Öppet Intag samt öka kännedomen om 
familjerådgivningens verksamhet.  

• Möte med HR i Eskilstuna, polisen och information för socialnämnden i Flen, 

samverkan med Strängnäs 

• Öppenvården i Eskilstuna kommer att bedriva tolvsteggrupper i Vårdförbundet 

Sörmlands regi.  

• I samarbetet med BVC i medlemskommunerna kommer nyblivna föräldrar att få ett 

presentkort med ett avgiftsfritt besök på familjerådgivningen. 
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Eskilstuna råd för trygghetsarbete   

   

   

   

 

Minnesanteckningar Eskilstuna råd för 
trygghetsarbete 

  
Datum: 2022-06-14 kl 15.00 – 16:30 
Plats:  Ebelingrummet, Stadshuset 
 
Närvarande: Jimmy Jansson (S), ordförande 
 Mikael Edlund (S) 
 Geerth Gustavsson (S) 
 Arne Jonsson (C) 
 Lena Lundberg, administrativ direktör KLK 
 Anna-Marie Giotas Sandquist, social hållbarhetsdirektör KLK 
 Eva Carlsson, utvecklare säkerhet KLK 
 Cecilia Palm, samordnare KFF 
 Annika Linder, sekreterare SEF 
 Elin Johansson, polisen 
 Christer Sjöqvist, polisen 

 
Ej närvarande: Sarita Hotti (S) 
 Marie Svensson (S) 
 Jari Puustinen (M) 
 Göran Gredfors (M) 
 Tommy Malm, kommundirektör KLK 
 Mattias Berglund, kommunstrateg KLK 
 

 
1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning  

Jimmy Jansson 
 

Jimmy hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
 
Rapportering och dialog 
 

2. 15:00 Lägesrapportering av handlingsplan från 

samverkansöverenskommelsen inkl. tertialuppföljning EST 

Lena Lundberg 

  
Eva Carlsson ger en lägesrapport över kommunens olika geografiska områden 
inför sommaren. En analys görs efter sommaren som grund för att ta fram en ny 
samverkansöverenskommelse. Gemensam kommunikation håller också på att 
utvecklas i samverkan med polisen.  

 

3. 15:20 Trygga Unga  

Cecilia Palm 

  
Cecilia ger en bakgrundsbild samt en nulägesrapport. Diskussion om när 
kommunen bör agera vid oro för en ung person, utifrån lagstiftning och bästa 
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resultat. Det bör vara en låg tröskel för orosanmälan. Cecilia tar med sig frågan 
för vidare dialog med verksamheten. Ett utökat samarbete med elevhälsan är 
önskvärt. Cecilia tar med det till höstens arbete. Utveckling av 
uppföljningssystem för trygga unga pågår och det är viktigt att ett sådant kan 
fastställas under hösten. 

 

4. 15:50 Kraftsamling Årby samt övrig information inför sommaren  

Anna Giotas Sandqvist  
 

Anna ger en lägesnb mrapport. Fokus ligger på sommaren just nu. Bland annat 
behöver kommunikationsarbetet intensifieras. De insatser som görs under 
sommaren kommer att följas upp i höst för att se om de gett önskat resultat.  

 

5. Avslutning  
Jimmy Jansson 

 

Ordförande tackar för bra information och dialog. 

   

 

 

Nästa möte är den 15 augusti kl 15:00- 16:30 i Rinmansalen, Stadshuset  
   

 

 

Vid minnesanteckningarna  
Annika Linder 
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Kommunala rådet för funktionsrättsfrågor 2022-05-23 KSKF 2022:57 
Annika Linder, sekreterare 
Tel. 016-710 73 54   

  

    
   

     
Postadress Besöksadress 

             
E-post Telefon, växel Webbplats 

    gunilla.karlsson3@eskilstuna.se 016-710 10 00   
  

 
   

    

     
 

Minnesanteckningar kommunala rådet för 
funktionsrättsfrågor (RFF) 2022-05-23 
 
 
Datum och tid: 2022-05-23 kl 18:00-20:00 
Plats:   Via teams 
 
Närvarande:  Majo Brostedt (S), ordförande 

Ann Berglund (M), vice ordförande 
Helen Wretlind (C) 
Ulla Jilsmo (L) 
Oscar Hedenfeldt (MP) 
Agneta Andersen, dyslexiförbundet 
Ingela Hertze, FTOK 
Kaj Anderson, synskadades lokalförening 
Lisbeth Flodman, funktionsrätt Eskilstuna 
Margareta Jansson, demensföreningen 
Nathalie Molenda, dyslexiförbundet  
Annika Linder, sekreterare, SEF 

 
 
1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning (2 min) 
Ordförande öppnar mötet och dagordningen godkänns. 

 
2. Föregående minnesanteckningar (5 min) 
Godkänns från 6/5 samt 14/3. 

 

3. Gäst: Lina Sjöberg, kostchef måltidsservice gällande allergier och 
specialkost inom förskola och skola (25 min) 
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Postadress Besöksadress 

             
E-post Telefon, växel Webbplats 

631 86 Eskilstuna 
631 

Alva Myrdals g. 5 Annika.linder@eskilstuna.se 016-710 10 00 www.eskiltuna.se 
      
    

Vi gör Eskilstuna - tillsammans

Lina berättar att de inte kräver läkarintyg eftersom det innebär en kostnad. 

Därför går det lika bra med ett journalutdrag eller något annat som styrker 

att man varit i kontakt med vården och att orsaken var allergi. Inför varje 

läsår ska blanketten fyllas i så köken har aktuella uppgifter. Man ansöker 

hos skolan som har ansvaret för att alla barn/elever ska få mat. 

Måltidsservice som finns i serviceförvaltningen arbetar på uppdrag av barn- 

och utbildningsförvaltningen. Det är ca 2-6 % av maten i skolan som är 

specialkost av olika slag.  

 

Frågor och reflektioner: 

 Hur förvaras läkarintyg/journalutdrag?  

o Svar: Om elevhälsan är inkopplad och fått dokumenten behöver 

inte även köken ha dem utan de får då information från 

elevhälsan som sparar dokumenten hos sig. Om köket får 

dokumenten och elevhälsan inte är inkopplad låses de in enligt 

rutin i kökets lokaler. Intyg behövs för att det ska finnas 

utlåtande från läkare för att skapa ordning.  

 Hur säkerställer ni att ingen tar med sig nötter i förskolans/skolans 

lokaler?  

o Svar: Det går varje termin ut information om förbud av nötter, 

mandel och sesam i lokalerna. Inom de lägre åldrarna är det 

oftast inget problem men i gymnasiet kan det hända missar om 

en elev själv går och handlar på lunchen och inte tänker sig för. 

Här har skolan och köken bra samarbete kring information till 

eleverna.   

 Kan kostnadsutvecklingen påverka kvaliteten på måltiderna generellt 

och specialkosten specifikt? 

http://www.eskiltuna.se/
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Postadress Besöksadress 
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Vi gör Eskilstuna - tillsammans

o Svar: Nej det bör inte påverka, varken näringsmässigt eller 

gällande utbudet. Köken kan med små medel styra om och byta 

ut rätter som är något billigare. Som gäst ska det inte märkas.  

Gällande specialkost, exempelvis laktos, är det inte lika stora 

prisskillnader som det var för några år sedan. Det finns också ett 

större utbud nu för tiden.  

 Hur många rätter får man välja mellan? 

o Svar: I skolan är det alltid två rätter men båda rätterna är inte 

alltid laktosfria. Det finns alltid en vegetariskt rätt, det räknas inte 

längre som specialkost.   

 Om man nu inte får utslag på ett pricktest, men ändå är överkänslig, hur 

går det då? 

o Svar: Huvudsaken man kan styrka att man mår dåligt av en viss 

kost, genom påvisande att man varit i kontakt med vården så är 

det ok. Behöver man t ex prova att äta glutenfri mat så är det 

inga problem om man bara kan påvisa att man sökt vård för det. 

 

4. Gäst: Erika Wärme, kostchef måltidsservice gällande kylda 
matlådor (30 min) 

Erika berätta att det i dagsläget produceras ca 700 matlådor varje dag inom 

äldreomsorg och omsorg. Ca 6000 portioner per vecka. Det kräver stor 

insats för hemtjänstpersonalen att bära ut till varje hem varje dag. Därför 

ha vård- och omsorgsnämnden beslutat om kylda matlådor. Tiden som 

sparas ska gå till vårdtagarnas andra behov. Produktionen sker genom att 

syret tas ut ur matlådan och därmed stannar processen i matlådan av och 

maten behåller sin färg, konsistens, näring, och smak. Det kommer finns 

10-12 rätter varje dag till skillnad mot som idag 2 varje dag. Tanken är att 
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man ska få en matleverans varje vecka. Om man har behov av hjälp kring 

matsituationen så fortsätter man att få det av hemtjänsten, det blir ingen 

skillnad mot nu. Produktionsköket kommer att ligga i Rekarnegymnasiets 

kök. Beräknad byggnationsstart i höst med start av produktion om 1,5-2 år.  

 

Frågor och reflektioner: 

 Om man inte gillar potatis, kan man då välja bort potatis? 

o Svar: Det inte är bestämt ännu.  

 Hur kommer specialkost hanteras?  

o Svar: Det kommer att bli ett särskilt produktionskök för 

specialkost.  

 Vad händer om man får så många matlådor att det inte får plats i 

kylskåpet? Om man har både lunch och kväll blir det 14 lådor. 

o Svar:  Då kanske man behöver dela upp leveranserna så att 

hemtjänsten kan ta med det om man har annan hjälp under 

veckan. Det behöver lösas för varje person. 

 Om man är i sommarstugan, hur gör man när man byter adress över 

sommaren?  

o Svar: Majo som tar med den frågan. Kanske ska den skickas till 

samverkansgruppen mellan måltid och VOF? 

 Är den digitala beställningslösningen klar och har i så fall brukar varit 

delaktiga? 

o Svar: Två hemtjänstområden testar just beställningslösningen så 

alla får tycka till, både personal och brukare.  

 Kan man få beställningslösning uppläst om man har dålig eller ingen 

syn? 
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o Svar: Erika tar med sig frågan. 

 Om man inte har mikro går det att värma i vanlig ugn? 

o Svar: Ja det går bra. 

 Hur vet de med dålig eller ingen syn vilken låda de ska ta om det står 14 

stycken i kylskåpet? 

o Svar: Erika tar med sig den viktiga frågan och återkommer. 

 Vem kollar att alla äter upp sin mat eller om man äter alla lådor på en 

dag? 

o Svar: Det blir ingen skillnad från nu, behöver man den hjälpen så 

får man biståndsbeslut för det och hjälp från hemtjänsten. 

 Det behöver tas fram bildstöd för hur man värmer sin mat. 

o Svar: Erika tar med sig informationen.  

 Kan man gå till en mötesplats och äta sin matlåda?  

o Svar: I första hand erbjuds alla att ta sig till ett matlag för att äta 

och då finns maten på plats. Om man inte vill eller kan får man 

hem matlådor. Man kan även välja att äta matlådor några dagar i 

veckan hemma och ta sig till matlag några dagar i veckan. 

 

5. Presentation av arbetsgrupperna och deras arbete (30 min) 
a. Barnrättsgruppen.  

Presentation av deltagarna Nathalie, Ingela, Lisbeth och Petra (Petra 

deltog ej på mötet). Nathalie berättar om arbetet hittills i år och vilka 

fokusområden som finns under resten av året. Vi tackar alla i 

arbetsgruppen för informationen. 

b. Seniorrättsgruppen. För att ge varje arbetsgrupp den tid som 

behövs önskar vi att redovisning sker på nästa rådsmöte. 
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c. Tillgänglighetsgruppen. Samma som i punkt b, redovisning 

blir på nästnästa rådsmöte. 

 

6. Information från senaste rådsmötet – framtidens omsorg (10 min) 
Majo återkopplar från förra mötet. Ingela, Agnetha och Nathalie är med i 

Åsas referensgrupp och hade första mötet idag. Vi är överens om hur 

viktigt det är alla föreningar läser dokumentet och kommer med 

synpunkter direkt till Åsa eller via Ingela/Agnetha/Nathalie. Vi diskuterar 

att det är viktigt att det inte bara är drömmar utan realistiska mål och 

genomföranden. I höst kommer Åsa igen och berättar mer om arbetet.  

 

7. Gemensam information med KPR (5 minuter) 
Planerat gemensamt möte med kommunala pensionärsrådet den 5/9. Lokal 

meddelas senare. Tiden är kl 13.30-15.30. Dagordning skickas ut senast en 

vecka innan mötet.  

 

8. Övriga frågor (10 min)  
- Majo beslutar att lägga in ett extra arbetsutskott den 3 juni. 

- Vi hanterar miljöpartiets fråga den 3 juni. 

 

9. Mötet avslutas (3 min) 
Ordförande tackar för bra och intressant möte idag! 

 
Nästa rådsmöte är den 17 oktober kl. 18:00-20:00.  

 

Vid tangenterna 

Annika Linder 

sekreterare
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